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INFO OÚ V SOSNOVÉ...

PODÌKOVÁNÍ...

Rádi bychom touto cestou podìkovali
všem obèanùm Sosnové, kteøí nám
pomáhali pøi hledání našeho zatoulaného
psa. Ujali jsme se opuštìné fenky. Byla
u nás první den a byla celá zmatená. Než
jsem staèil zkontrolovat oplocení, objevila
jediný otvor a utekla. Hned jsem se ji vydal
hledat a ptal každého, koho jsem potkal.
K naší i její radosti se veèer našla. Máme
ale i velikou radost z reakcí obèanù
Sosnové, kteøí se snažili pomoci. Byly jsme
opravdu mile pøekvapeni solidaritou
a ochotou.  Ještì jednou všem moc dìku-
jeme.                                       

Køivánkovi
Sosnová 185

VOLBY

DO ZASTUPITELSTEV OBCÍ
PÁTEK 5. ØÍJNA OD 14:00 DO 22.00 HOD.
SOBOTA 6. ØÍJNA 2018 OD 8:00 DO 14:00 HOD. 
(volby byly vyhlášeny rozhodnutím prezidenta republiky
è. 85/2018 Sb.)

Pro volby do zastupitelstev obcí se nevydávají
volièské prùkazy.

Povinností starostù (§ 25 odst. 5 zák. o volbách do ZO)
je zajistit, aby hlasovací lístky byly dodány všem volièùm
nejpozdìji 3 dny pøede dnem voleb (tj. do úterý dne
2. 10. 2018) a v den voleb (tj. do 14:00 hod. pátku dne 
5. 10. 2018) všem okrskovým volebním komisím. 

Ve dny voleb (tj. od 00:01 hod. dne 5. 10. 2018 do 24:00
hod. dne 6. 10. 2018) je zakázána volební agitace
a propagace pro volební strany i nezávislé kandidáty
v objektu, v nìmž je umístìna volební místnost, a v jeho
bezprostøedním okolí.

J. Halasníková

CITY CROSS RUN@ WALK ÈESKÁ

LÍPA 2018
V sobotu 15. 9. 2018 mezi 12:00 až 13:30
hod. se pobìží pøes naší obec štafeta výše zmínìné
akce.
U tenisového kurtu bude stanovištì štafety a v obci dojde
k drobným omezením provozu v tomto èasovém úseku.
Prosím øidièe o opatrný prùjezd, aby nedošlo k ohrožení
úèastníkù závodu.
Dìkuji všem za vstøícné a bezpeèné chování na komu-
nikaci.

OHLÉDNUTÍ ZA VOLEBNÍM OBDOBÍM

2014 - 2018
Vážení spoluobèané,
opìt se nám pøiblížil termín komunálních voleb, kdy ve
dnech 5. a 6. øíjna 2018 budeme volit nové zástupce do
zastupitelstva naší obce.
Dovolte mi, abych provedla rekapitulaci období právì
uplynulého, kdy zastupitelé i nadále pokraèovali v dalším
rozvoji obce.
Pøedevším se podaøilo zateplit mateøskou školu a obecní
úøad, kdy nové fasády svítí na dálku. 
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U MŠ došlo i k výmìnì støešní krytiny, aby se zamezilo
dalšímu zatékání do budovy. Kompletnì byla re-
konstruována kuchynì i sklad potravin, který je nyní
èásteènì skladem a èásteènì pøípravnou. Bylo osazeno
nové nerezové vybavení, vèetnì nádobí a probìhla
instalace kvalitního odsávaèe par a nežádoucích pachù.
Lehárna je opatøena novými lehátky, která vyhovují
požadavkùm školní inspekce. Stále probíhají úpravy
školní zahrady a byl vybudován nový domeèek na
hraèky.

Ani v kulturním domì se nezahálelo, máme novou pod-
lahu, odvìtrání vestibulu a nyní se dokonèuje osazení
baru, který nahradí pùvodní, který se zaèal zubem èasu
rozpadat. Nové podium, které je prostorovì rozlehlejší
a hlavnì vyšší, je pøínosné hlavnì pro publikum. 

Sportovní kabiny byly dovybaveny plynovým topením,
høištì s umìlým povrchem dostalo nové oplocení.
Postupnì jsou upravovány lavièky k posezení, aby
sportovní zázemí sloužilo i divákùm.  Vzhledem k potøe-
bì zalévání, byl zøízen vrt, kde v souèasné dobì probíhá
dokonèovací øízení.
Nové lavièky a koše pøibývají i po obci a doufejme,
že dlouho vydrží pøed nájezdy vandalù. Dìtské høištì
u bytovek bylo osazeno plùtkem, aby se zvýšila
bezpeènost dìtí.
Zábradlí u schodù u MŠ prošlo výmìnou a schody budou
potaženy kamenným kobercem, který nahradí rozpada-
jící se beton. Celá obec vèetnì Ramše byla osazena
bezdrátovým rozhlasem, aby v pøípadì potøeby byli
obèané obce vèas  informováni o dùležitých vìcech.

V obci se podaøilo zrealizovat výmìnu èásti vodovodu
a tím došlo i k výmìnì popraskaného asfaltu za nový na
místních komunikacích, ale ten teï nìkdy svádí øidièe
k rychlejší jízdì. Tato situace je stejná i u rekonstruované
komunikace smìrem na Zahrádky.  Novì byla vybudová-
na i splašková kanalizace v lokalitì u Sokovu a i místní
komunikace byla v plné šíøi upravena. Postupnì jsou
opravovány i další komunikace, aby se zlepšil prùjezd
obcí. Èást obce má vybudovány nové vjezdy k nemovi-
tostem a bude se dále pokraèovat.                                  
Bohužel stále nám nìkteøí neukáznìní øidièi parkují na

pokraèování na str. 3

Pøed KD byly umístìny a osázeny velké kvìtináèe, 
aby široký chodník nepùsobil smutným dojmem.
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Dùležitou zmìnou, která nastala od ledna 2018 je nulový
poplatek za svoz komunálního odpadu. Pøesto svoz
probíhá každý týden, kontejnery na tøídìný odpad fungu-
jí  a jsou vyváženy dle požadavkù obce. Je pravda, že se
navýšil koeficient danì z nemovitosti, ale velká vìtšina
domácností nebyla finanènì zatížena oproti placení
poplatku za svoz odpadu.
Jsem ráda, že se daøí v obci poøádání kulturních
a sportovních akcí. Nìkteré se již staly hezkou tradicí 
a doufám, že budou i nadále pokraèovat. Setkání
seniorù, zájezdy do divadel, na vánoèní trhy èi vinobraní
pøispívají k soudržnosti obyvatel a to je urèitì dobøe.
Osobnì si myslím, že zastupitelé za ètyøi roky odvedli
kus práce a obec se stále má èím pochlubit. Jsou i vìci,
které zatím èekají na své vyøešení jako je územní plán,
Kamenný dùm, humanizace prùtahu obcí a je toho urèitì
víc. Uvidíme, s èím a jakými nápady noví zastupitelé
pøijdou.
Vážení spoluobèané, pøeji Vám št’astnou ruku pøi
komunálních volbách, at’ jsou zvoleni lidé, kterým není
naše obec lhostejná a kteøí se nebojí  pøiložit ruku k dílu.
Všem zastupitelùm chci podìkovat za jejich podnìty,
názory a nápady, ale pøedevším za jejich èas strávený
prací zastupitele. Vám obèanùm chci podìkovat za pod-
poru a toleranci, protože ne vždy jde všechno tak, jak si
každý z nás pøedstavuje.

Jindøiška Halasníková
starostka obce

KRÁTKÉ OHLÉDNUTÍ
Komunální volby v øíjnu odstartují již osmé volební
období naší samostatné obce.
Pamatuji zaèátek opìtovného samostatného fungování
obce.  V roce 1990 jsem zaèínal ve funkci starosty obce.
Byla to funkce neuvolnìná a vykonával jsem ji pøi
zamìstnání. Obec zaèínala ve všem od nuly. Na
finanèním úètu mìla 200tis. Kè. Zaèátek nebyl lehký, vše
se tvoøilo za pochodu a samosprávné øízení obce bylo
pro mne i tehdejší zastupitele zcela nové. Je také prav-
da, že po revoluèním nadšení v roce 1989 následoval
útlum zájmu o vìci veøejné a vìtšina si øešila svou pra-
covní budoucnost. Dùležité ale bylo, že obec se úspìšnì
rozvíjela a postupnì sloužila obèanùm. Samostatné
hospodaøení umožnilo  realizovat nìkteré nutné opravy
a dát do poøádku majetek obce. V prùbìhu následujících
let se toho v obci opravdu hodnì vybudovalo. Obec
hospodaøí velice dobøe a stará se zodpovìdnì o své
obèany. Myslím, že patøí dík všem, kteøí se v prùbìhu let
na rozvoji obce a jejím dobrém hospodaøení podíleli.
Každý zastupitel a èlen rady obìtoval svùj volný èas ve
prospìch ostatních. V zastupitelstvu obce jsem pracoval
28 let. Pùsobil jsem v radì obce pìt volebních období.
Zažil jsem spoustu jednání, nìkterá byla bouølivá, hodnì
emotivní, jiná klidná a rozvážná. Snahou a cílem vždy
bylo shodnout se na øešení ve prospìch vìtšiny obèanù
pøi zvážení finanèních možností obce. Za  ta léta se
vystøídalo v zastupitelstvu hodnì obèanù  a proto nebylo
výjimkou, že u nìkterých jednotlivcù byli patrné prefe-
rence jejich lokálních zájmù. Øíkal jsem tomu "moje ces-
tièka, moje lampièka". V nových volbách by bylo dobøe,
aby se podaøilo zvolit více tìch, kteøí nebudou øešit své
cestièky a lampièky, ale budou se starat o prosperitu
obce ve prospìch vìtšiny obyvatel. Ze strany obèanù byl
zájem o èinnost zastupitelstva velmi malý. Jednání jsou
veøejná  a pøesto pøišli zpravidla jen ti, kterých se týkal
bod na programu jednání. Komunikace s obèany a zpìt-
ná vazba je velmi dùležitá. Snad by pomohlo, kdyby
vedení obce konalo pololetnì neformální setkání
s obèany. Zde by se hovoøilo o hospodaøení obce, pøed-
stavil by se plán a zámìry obce do budoucna a probraly
se dotazy a pøipomínky obèanù. Naše obec bude taková,
jak se o ní budeme všichni spoleènì starat. Pøeji novým
zastupitelùm, aby rozhodovali moudøe a zodpovìdnì.  

Ing. Jiøí Kladníèek
zastupitel obce Sosnová  

SCHÙZKY KLUBU DÍVEK A žEN
v klubovnì na høišti vždy pondìlí od 18:00 hod.
10. záøí, 8. øíjen, 13. listopad, 10. prosinec

SETKÁVÁNÍ PRO DØÍVE NAROZENÉ
v KD v Sosnové vždy støedy 14:00 - 18:00 hod.
26. záøí, 31. øíjen, 29. listopad, 27. prosinec

Vlaïka Jeøalová

zelených plochách nebo lesních pozemcích. Míst
k parkování je v obci dostatek, ale ne vždy pøímo pøed
domem, kde dotyèní bydlí.
Na høbitovì dojde k vybudování nové høbitovní zdi
v zadní èásti, kdy starý kovový plot již opravdu dosloužil.
Bohužel také došlo k odstranìní šesti kusù vzrostlých
tújí, aby se zabránilo škodám nejen na majetku,
ale stromy svým stavem ohrožovaly i návštìvníky høbito-
va. 
Podaøilo se zajistit kompostér zdarma všem zájemcùm,
kteøí v anketì projevili zájem. Nikdo z nás nechce mít
okolní les zaneøádìný hnijící trávou a odpadem ze
zahrad.
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INFO Z KNIHOVNY...

NOVÉ KNIHY
Alsterdal Tove: Zapomenutí mrtví
Baggot Mandy: Opravdovì, šílenì, øecky
Bryndza Robert: Do posledního dechu
Cimický Jan: Tržnice Wang Fréres
Clark Mary Higgins: Nezavírej oèi
Devátá Ivanka: V oblaku dezinfekce
Ïuranová Mária: Tajemství tøí žen
Ferrante Elena: Geniální pøítelkynì. Pøíbìh 4
Hanišová Viktorie: Houbaøka
Haruf Kent:  Cizinci v noci
Hlavatá Dana: Nevinné lži
Hülsmann Petra: Èokoládový prùšvih
Irrlacherová Radmila: Zakázané ovoce
Jakoubková Alena: Mluvit o ex… není dobré
Kitamura Katie M.: Odlouèení
Kubát Ludìk:  Poslední zastávka Peklo
Lho�anová Marta: Zrùda mezi námi
Nazarova Valentina: Skrytá píseò
Paris B. A.: V pasti lží

Naïa Bendová

INDIÁNSKÉ LOUÈENÍ

V záøí do školky nastupují noví "bumbrdlíci". Prožijí
s námi spoleèné chvíle a rázem se z nich stanou velcí
pøedškoláci. 
V èervnu nastalo louèení se školkou a zároveò šerpování
pøedškolákù a pasování na školáèky. Letos ve tøídì
"Zajíèkù" bylo 12 dìtí, kteøí odcházejí do školy. Louèení
probíhalo po indiánsku. Nástup malých indiánù vystøídal
indiánský pozdrav. Také došlo na indiánské básnièky,
písnièky i tanec indiánù. Dìti pøišel pasovat velký ná-
èelník "Sosna". Malí indiáni se pøedstavili jmény napø.:
Šedý vlk, Blankytná obloha, Divoká øeka, Zpívající
vodopád... Pøi šerpování dostali indiáni malé dáreèky.
Knížku a od paní starostky školní potøeby do první tøídy.
O slzy nás uèitelek se postaraly dìti a hlavnì jejich
rodièe. Krásné kvìtiny a dáreèky nás moc potìšily.
Dìkujeme! No a nakonec to nejlepší. Kdo z dìtí chtìl
a byl stateèný, spal ve školce. Jednu noc bez mamky
a tatínka. To bylo dobrodružství!

Veselá Eva, MŠ Sosnová 
foto archiv MŠ Sosnová

PLOUÈNICE 1. ZÁØÍ 2018
Skuteènì vypeèené poèasí na oba termíny sjíždìní
Plouènice. Jak se mohlo v letošním rekordnì horkém létì
stát, že se trefíme do upršených a velmi chladných dnù...
to je opravdu umìní. Druhý termín lodí hodnì lidí vzdalo,
zùstali jen otužilci. Na pomoc Sosnové pøijela drobná, 
ale odvážná, “pomoc” z Lípy. Klobouk dolù pøed vámi,
ženy :) D. StaòkováRYBÁØSKÉ ZÁVODY V SOSNOVÉ

2018
V SOBOTU 15. 9. OD 9:00 HODIN

NA NÁVSI V SOSNOVÉ :)

ZDRAVOTNÍ CVIÈENÍ SE SENIOR

FITNES Z.S.
KAžDÉ ÚTERÝ OD 10:00 DO 11:00 HODIN

V KULTURNÍM DOMÌ SOSNOVÁ.

Spoluúèastnický poplatek 50,- Kè.
Info p. Nešická  tel. 776 323 676

e-mail: nesicka13@seznam.cz

Pozvánka na øádné zasedání zastupitelstva obce

konané v pondìlí 24. záøí 2018 od 18:00
hodin v zasedací místnosti Obecního úøadu
v Sosnové.
Srdeènì jsou zváni i obèané, kteøí mají zájem o pro-
jednávaný program.

POZVÁNKA NA ZO...


